
Styrelsemöte NLS 2024-04-09

Deltagare:
Johan Ahlström

Dieter Modig
Erik Hjortberg
Sam Husseini

Henning Hansson
Roger Andersson

BV13
ULV 20
BV50
ULV 158
ULV 10
BV32

*Närvarande (N), Frånvarande (F)

Generellt

(N)
(N)
(N)
(N)
(N)
(N)

Styrelsens konstituerande
Styrelsen valde att konstituera sig enligt följande.

Johan Ahlström, ledamot. Ordförande.
Dieter Modig, ledamot. Kassör.
Erik Hjortberg, ledamot. Vice ordförande.
Sam Husseini, ledamot

Henning Hansson, ledamot
Roger Andersson, suppleant

Beslut om firmateckning.
Föreningens firma tecknas av styrelsen. Styrelsen kan besluta att en eller flera personer ska kunna
teckna firman som särskilda firmatecknare. En firmatecknare är en person som företräder föreningen
och har befogenhet att skriva under avtal.
l Norra Livereds samfällighet tecknas firman av två ledamöter i förening med varandra.
Dessa är enligt följande:

Johan Ahlström, Ordförande
Dieter Modig, Kassör

Ansvarsområden inom styrelsen
Johan Ahtström Kommunikation

Dieter Modig Ekonomi, Hemsidan
Erik Hjortberg Teknisk infrastruktur (TV och Fiber)
Sam Husseini Garage
Henning Hansson Gemensamhetshus och yttre inventarier.

Uppdatering av styrelsens sammansättning hos Lantmäteriet
Dieter Modig ser till att anmälan inkommer till Lantmäteriet.

Föregående mötesprotokoll
Stämmoprotokollet gås igenom och vi diskuterar punkten gällande TV-lösningen. Vi ska kontrollera
hur avtalet hos svenska stadsnät ser ut kostnadsmässigt efter det att avtalet löper ut i maj 2025.
Styrelsens målsättning är att säga upp aktuellt avtal i samband med att vi kan presentera ett bättre
alternativ.



Elbilsladdning
De nya ledarmötena informeras i frågan gällande elbilsladdning. Dieter fared rar förslaget på avtal
från Eways som är tänkt leverantör.
Dieter kommer att dela avtalsförslaget via mail med resten av styrelsen.
Ansökan om bidrag är skickad till naturvårdsverket.
Mer information kommer till berörda inom kort.
Stämman har gett styrelsen bifall på att hitta en ekonomisk lösning.

Office 365
Styrelsen har tidigare beslutat att övergå till Office 365. Beslutet är fattat och budget beslutad.
Mail och filer kommer att flyttas från nuvarande lösning, l samband med kommande styrelsemötet
maj kommer vi att gå över till ny lösning.

Ekonomin
Hur hanterar vi moms? Vi kommer att se över huruvida det är mer eller mindre fördelaktigt för
föreningen att hantera moms. Beslut gällande hur vi gör i framtiden kommer att grundas på denna
analys. Beslut kommer att tas under mötet i maj.

Sparkontot. Kassör kommer att tillse att föreningens sparkonto optimeras för att ge avkastning i form
av ränta.

Städdag va ren 2024
Städdagen bestäms till 2024-04-27. Utskicka kommer i veckan.

Sommarjobbare 2024
Vi har personer som anmält intresse för säsongen 2024. Arbetet kommer att genomföras under maj-
augusti 2024.

Kommande styrelsemöten
2024-05-08
2024-06-05
2024-07-03
2024-09-04

Erik Hjortberg
Sekreterare
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Ordförande


